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Z A P I S N I K 
7. redne seje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, ki je bila v četrtek, dne  
26. oktobra 2023, s pričetkom ob 14.00 uri, v veliki dvorani Doma gasilcev in civilne 
zaščite v Gornji Radgoni. 

K tč. 1: Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

Sejo je vodila Urška MAUKO TUŠ, županja Občine Gornja Radgona (v nadaljevanju zapisnika: 
županja). Pričela je s sejo in pozdravila vse prisotne.  

Županja je ugotovila, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo ob pričetku seje navzočih 17 od 
skupno 21 članic in članov občinskega sveta. Izmed članic in članov občinskega sveta sta svojo 
odsotnost na seji predhodno opravičila Karmen Zorko Vukan in Miroslav Njivar, za zamudo se je 
predhodno opravičil David Roškar, na začetku seje pa je bil odsoten še Ivan KAJDIČ. 

V nadaljevanju sta se seji z zamudo pridružila Ivan KAJDIČ in David ROŠKAR. 

V nadaljevanju seje je bilo tako navzočih 19 članic in članov občinskega sveta, in sicer: dr. Suzana 
BRAČIČ ARCET, Aleš DOKL, Miran DOKL, Aleš DOMANJKO, Franc FARTEK, mag., Renata 
GJÜREČ, Katarina HAFNER, Ivan KAJDIČ, Branko KOCBEK, dr. Polona KRALJ,  Tomaž 
MUNDA, Slavko RAJŠP, Nina Elise REITER, David ROŠKAR, Anton (Zvone) ROŽMAN, 
Marko ŠAJNOVIČ, Franc ŽIŽEK (Jež), Srečko ŽIŽEK, mag. Marjan ŽULA.  

Ostali navzoči na seji: 
 uslužbenci občinske uprave: Boštjan FLEGAR, Darko FRAS, Tatjana VRBANČIČ, Suzana 

RAKUŠA, Simona PELCL; 
 Barbara BABIČ FEKONJA, predstavnica izdelovalca SD OPN – ZEU d.o.o. Murska Sobota; 
 Ines ŽELKO, namestnica predsednice Nadzornega odbora Občine Gornja Radgona; 
 zainteresirana javnost – občan; 
 novinarji oz. predstavniki sredstev javnega obveščanja. 

Seja je bila posneta z digitalnim zapisom na podatkovni medij, ki se hrani. Posnetek te javne seje 
je javno dostopen preko spletne strani občine. 

Članice in člani občinskega sveta so predlog dnevnega reda in gradivo prejeli z javno objavljenim 
sklicem seje.  

Javno objavljeno in vsem članicam in članom občinskega sveta ter ostalim prisotnim je bilo pred 
pričetkom seje razdeljeno naslednje dodatno gradivo:  
 k tč. 4: Odgovori na vprašanja in pobude postavljene na prejšnji seji ter nova vprašanja in pobude 

članic in članov občinskega sveta (objavljeni odgovori na spletni strani občine, dne 24. 10. 2023); 
 mnenja in predlogi delovnih teles občinskega sveta, in sicer: 

 Odbora za družbene dejavnosti, 
 Odbora za okolje, prostor in gospodarske javne službe, 
 Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem, 
 Odbora za finance in premoženjska vprašanja. 

K tč. 2: Obravnava in sprejem zapisnika 6. redne seje občinskega sveta z dne 21. 9. 2023  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Županja je dala v obravnavo zapisnik 6. redne seje občinskega sveta z dne 21. 9. 2023 ter povabila 
navzoče k razpravi. 
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Prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo in prebrala predlog sklepa. Članice in 
člani občinskega sveta so nato soglasno  (17 navzočih, od tega 17 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 41: 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme v predloženi vsebini Zapisnik 6. redne seje 
Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, z dne 21. 9. 2023. 

K tč. 3:  Obravnava in sprejem dnevnega reda 

Županja je predstavila predlagani dnevni red, ki je bil posredovan s sklicem 7. redne seje. Povedala 
je, da je bilo gradivo s sklicem seje priloženo k vsem točkam predlaganega dnevnega reda, javno 
objavljeno pa je v celoti na uradni spletni strani Občine Gornja Radgona. Dne 24. 10. 2023 in na 
dan seje, je bilo javno objavljeno in razdeljeno še dodatno gradivo, katerega je v nadaljevanju 
naštela.  

Županja je nato prebrala predlog dnevnega reda in obvestila prisotne s prošnjo predsednice 
nadzornega odbora, Marije Flegar, za premik 5. točke na poznejšo točko, ko bo lahko poročilo NO 
predstavila namestnica predsednice Ines Želko. Tako je županja predlagala spremembo vrstnega 
reda točk dnevnega reda, in sicer, da prejšnja točka 5 postane točka 7, prejšnji točki 6 in 7 pa novi 
5 in 6. Prosila je, da člani in članice občinskega sveta v nadaljevanju to predlagano spremembo 
vrstnega reda z glasovanjem podprejo.  

Nato je povabila navzoče k razpravi o celotnem predlogu dnevnega reda.  

Razpravljal je Tomaž MUNDA. Predlagal je dopolnitev dnevnega reda z novo točko, in sicer: 
»Potrditev sklepa št. 122-2/2008 z dne 19. 4. 2019 za določitev stvarnega vložka v Dom starejših 
občanov Gornja Radgona« in obrazložil predlog.  

Druge razprave ni bilo zato je županja zaključila razpravo o predlogu dnevnega reda, Darko Fras 
pa je podal pojasnilo glede predloga za dopolnitev dnevnega reda z novo točko. Pojasnil je, da se 
gradivo na temo določitve stvarnega vložka v DSO Gornja Radgona pripravlja in bo pravočasno 
posredovano občinskemu svetu, saj bo sredi meseca novembra zaradi tega izvedena izredna seja 
občinskega sveta. Poudaril je še, da ni pogojev za uvrstitev te točke na dnevni red današnje seje.  

Tomaž MUNDA je nato umaknil svoj predlog za dopolnitev dnevnega reda.  

V tem času (ob 14.08) se je seji pridružil Ivan KAJDIČ, član občinskega sveta. Prisotnost se je 
povečala na 18 prisotnih članic in članov občinskega sveta.  

Županja je nato dala najprej na glasovanje predlog o spremembi vrstnega reda točk dnevnega reda 
(prejšnja točka 5 postane točka 7, prejšnji točki 6 in 7 pa novi 5 in 6). Članice in člani občinskega 
sveta so soglasno (18 navzočih, od tega 18 ZA) sprejeli predlog o spremembi vrstnega reda točk 
dnevnega reda.  

Nato je županja dala na glasovanje celoten predlog dnevnega reda. Članice in člani občinskega 
sveta so soglasno (18 navzočih, od tega 18 ZA) sprejeli naslednji 

DNEVNI RED: 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 6. redne seje občinskega sveta z dne 21. 9. 2023  
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Odgovori na vprašanja in pobude postavljene na prejšnji seji ter nova vprašanja in pobude 

članic in članov občinskega sveta 
5. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem načrtu Občine Gornja 

Radgona (SD OPN GR 1) (druga obravnava) 
6. Odlok o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2024 (prva obravnava) 
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7. Končno poročilo o izvedbi nadzora Zaključnega računa proračuna Občine Gornja Radgona za 
leto 2022 

8. Informacija o opravljenih aktivnostih županje med dvema sejama 

K tč. 4: Odgovori na vprašanja in pobude postavljene na prejšnji seji ter nova vprašanja in   
pobude članic in članov občinskega sveta 

Županja je seznanila, da so bili na vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta, podana 
na 6. redni seji občinskega sveta, pripravljeni vsi odgovori in so bili v pisni obliki objavljeni na 
spletni strani občine, dne 24. 10. 2023, in sicer: 
 odgovor na dve pobudi, ki ju je podala članica občinskega sveta dr. Polona KRALJ; 
 odgovor na eno vprašanje, ki ga je postavil član občinskega sveta mag. Marjan ŽULA; 
 odgovor na dve vprašanji, ki ga je postavil član občinskega sveta Aleš DOKL; 
 skupni odgovor na eno pobudo, ki jo je podal član občinskega sveta Ivan KAJDIČ in eno 

vprašanje, ki ga je postavil član občinskega sveta Miroslav NJIVAR; 
 odgovor na eno pobudo, ki jo je podal član občinskega sveta Ivan KAJDIČ; 
 odgovor na eno vprašanje, ki ga je postavil član občinskega sveta Miroslav NJIVAR; 
 odgovori na tri pobude in dve vprašanji, ki jih je podal član občinskega sveta Tomaž MUNDA; 
 odgovor na eno pobudo, ki jo je podal član občinskega sveta Srečko ŽIŽEK; 
 odgovora na dve pobudi, ki ju je podal član občinskega sveta Franci ŽIŽEK; 
 odgovor na dopolnilno vprašanje, ki ga je postavil član občinskega sveta Franc FARTEK, mag.. 

Nato je županja pozvala članice in člane občinskega sveta k besedi.  
 

Renata GJÜREČ, članica občinskega sveta, je podala naslednjo POBUDO: 
»Na srečanju starejših občanov, ki ga je organiziral Območni odbor RK Gornja Radgona, dne      
14.10.2023 v KS Spodnja Ščavnica mi je predsednica Društva upokojencev Gornja Radgona Inge 
Ivanek predstavila problem dotrajanosti vozila s katerim se izvaja prevoze za starejše občane v 
okviru projekta Prostofer. Predlaga, da občina razmisli o nakupu drugega vozila s katerim bo 
zagotovljen tudi lažji dostop za starejše. 
Glede na to, da starejši tovrstne prevoze potrebujejo tudi zaradi razpršenosti lokalnega okolja in 
majhnega števila avtobusnih prevozov, dajem pobudo na občino Gornja Radgona, da se gre v 
nabavo novega vozila.«  

V imenu in namesto odsotne članice občinskega sveta, Karmen Zorko Vukan, je v nadaljevanju 
prebrala in podala še naslednjo POBUDO:  

»Govorila sem (Karmen Zorko Vukan) s pomočnico direktorja Zdravstvenega doma Gornja 
Radgona, ki je povedala, da se Zdravstveni dom Gornja Radgona priključuje v dispečersko službo 
po načrtu Ministrstva za zdravstvo in sicer, dne 2. 11. 2023. Kaj to pomeni za nas?  
1. Vse izvoze reševalnega vozila odreja dispečerska služba po protokolih. Zdravstveni dom Gornja 

Radgona ima priznan in plačan en tim (to pomeni en avto z reševalcem, šoferjem in 
zdravnikom). 

2. V zdravstvenem domu ostaja dežurna služba za enkrat organizirana isto kot prej – 24 ur. Po 
izkušnjah iz ostalih regij je več izvozov brez zdravnika. V Zdravstvenem domu Gornja Radgona 
je problem v primanjkljaju prisotnosti zdravstvenega tehnika, saj je prisoten do 15. ure.   

3. Povedala je, da bi morali vsi prebivalci vedeti, da v primeru potreb po nujni medicinski pomoči 
prebivalci kličejo 112 in ne več direktno v Zdravstveni dom, ker le-ta brez napotitve dispečerske 
službe ne sme opraviti izvoza.  

4. Pojavlja se problem mrliških ogledov, ker tega več ne bo smel izvesti dežurni zdravnik (iščejo 
rešitve kako to izvesti).  

5. Verjetno bi bilo priporočljivo iti na podobno shemo dela kot ga ima Zdravstveni dom Ljutomer, 
ki ima zdravstvenega tehnika dodatno poleg ekipe reševalcev, saj le ta lahko dela z zdravnikom, 



4

če ekipa izvozi brez zdravnika. Zdravstveni dom Gornja Radgona tega zdravstvenega tehnika 
nima plačanega zato ga tudi nima.  

Strne, da se bomo o rešitvah, zagotovitvi plačila za dodatnega zdravstvenega tehnika še morali 
pogovarjati. Pomembno pa je, da lokalna skupnost ve, da se po 2. 11. 2023 za nujno oskrbo pokliče 
112.« 
Obe pobudi je ga. Gjüreč podala tudi pisno.  
 
Županja je povedala, da je nov sistem organiziranja dežurne službe javno objavljen, občine 
ustanoviteljice javnega zavoda Zdravstveni dom Gornja Radgona pa bodo zahtevale še dodatna 
pojasnila v tej zvezi.  
 

Anton ROŽMAN, član občinskega sveta, je podal naslednji dve POBUDI:  
1. »Odpadno jedilno olje je nevarni odpadek. Uredba o ravnanju z odpadnimi jedilnimi olji in 

mastmi (Ur. list RS št. 70/08) določa gospodinjstvom, da odpadno jedilno olje zbirajo ločeno 
in odpeljejo na zbirne centre ali predajo v času akcije zbiranja nevarnih odpadkov na terenu. 
Mešanje z ostalimi komunalnimi odpadki je prepovedano. Ne sme se zlivati v kanalizacijo, 
greznice, male čistilne naprave ali neposredno v površinske vode. Odpadno olje je živilo, ki s 
tem, ko konča v okolju (v tleh ali v vodi), predstavlja zelo visoko organsko onesnaženje. 
Mikroorganizmi ga v naravi razgrajujejo več let, do takrat negativno vpliva na onesnažene 
ekosisteme. Odpadna voda je z vsebnostjo jedilnega olja 3.800-krat bolj obremenjena kot 
običajna komunalna odpadna voda. Če olje zlivamo v straniščno školjko, se nam lahko 
zamašijo odtočne cevi. Prav tako pa se pojavijo težave na čistilnih napravah. Skrb za pravilno 
ravnanje z odpadnim jedilnim oljem in odstranjevanjem le-tega je tako zelo pomembna, saj 
lahko z eno kapljico tega odpadka onesnažimo 1.000 litrov vode.  
Predlagam, da se vsem gospodinjstvom razdelijo enovite posode za zbiranje olja. S tem se bo 
povečal sprejem v zbirnem centru.«  

2. »Komunala Radgona d.o.o., je leta 2020 prejela certifikat o pitju vode iz pipe. S tem se želi 
spodbuditi k pitju vode iz pipe in tako preprečiti proizvajanje dodatnih odpadkov-plastenke 
(predpakirana pitna voda).  
Predlagam, da se za članice in člane občinskega sveta in za vse prisotne na sejah ponudi pitna 
voda iz pipe (v vrčih). S tem bomo vzgled občanom.«  

Obe pobudi je g. Rožman podal tudi pisno.   
 

Dr. Suzana BRAČIČ ARCET, članica občinskega sveta, je podala naslednjo POBUDO:  
»Moja pobuda se nanaša na že izpostavljeno pobudo s strani kolegice Karmen Zorko Vukan na eni 
izmed prejšnjih sej. Namreč v občini Gornja Radgona se soočamo s problemom pomanjkanja 
zdravnikov pediatrov. Kadrovsko štipendiranje seveda podpiram, problem je, da to traja in je 
potrebno čim prej zaposliti pediatra, saj je cca. 1.000 otrok brez pediatra. Težave lahko nastopijo, 
če v kratkem ne bomo privabili k nam novega pediatra, bo Zdravstveni dom Gornja Radgona 
izgubil po programu en tim, torej enega pediatra in eno medicinsko sestro in bo cca. 1.000 naših 
otrok primorano iskati pediatra v drugih občinah.  
Apeliram na vodstvo občine in Zdravstvenega doma Gornja Radgona, da pristopijo k iskanju 
ustrezne rešitve za pridobivanje novega zdravnika pediatra. Ena izmed možnosti glede pridobitve 
pediatra je tudi možnost koriščenja občinskega stanovanja. Sem preverila in zagotovljeno mi je 
bilo, da to stanovanje obstaja, ampak je v slabem stanju in kot takšno ne ponuja dostojnega bivanja 
morebitnemu novemu zdravniku pediatru. Prosim vse vključene, če lahko v najboljšo korist otrok, 
ki trenutno nimajo opredeljenega pediatra, poskrbijo, da se bo v okviru razpoložljivih občinskih 
stanovanj zagotovilo takšno stanovanje, ki bo omogočilo dobre bivalne pogoje za novega zdravnika 
pediatra.  
Želimo si lahko, da bo razpis za zdravnika pediatra čim prej vseboval tudi zapis glede dobrih 
bivalnih pogojev in možnosti financiranja dodatnih strokovnih usposabljanj. Se pa zavedam, da je 
to stvar vseh štirih občin ustanoviteljic, ampak če o tem ne bomo govorili na glas in opozarjali, se 
bojim, da še dolgo ne bomo poskrbeli za enako dostopnost vseh naših otrok do pediatra, gre za 
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primarno zdravstvo najmlajših, kar pa je tudi osnovna naloga vseh občin v Republiki Sloveniji.  
Pomanjkanje zdravnikov pediatrov v ZD Gornja Radgona. Težave bodo nastopile, če ne bomo 
povabili novega pediatra, bo 1000 otrok primorano iskati pediatra. Pozivam vodstvo, da izkoristi 
vse možnosti, da se to omogoči. Stanovanje je na razpolago, vendar ni v stanju omogočanja dobrih 
bivalnih pogojev za zdravnika pediatra. Zavedam se, da se to tiče vseh občin soustanoviteljic, 
vendar če se o tem ne bo govorilo, ne bomo uspeli ničesar. Gre za otroke.«  
 

Tomaž MUNDA, član občinskega sveta, je postavil DOPOLNILNA VPRAŠANJA in 
DOPOLNILNE POBUDE na že podane odgovore in podal še eno POBUDO in postavil eno  
VPRAŠANJE:  
Pobuda: 
»Na prejšnji seji je večina od nas članov občinskega sveta postavila več vprašanj, ampak odgovore 
dobivamo zelo pozno. Tako se je včasih zelo težko na njih pripraviti. Prosim županjo in občinsko 
upravo, da se držite tega, da odgovore dobimo prej, v skladu; tako kot mora biti. Konec koncev ste 
to tudi vi prej zahtevali.«  
 

Dopolnilne pobude in vprašanja: 
1. »Na pobudo za postavitev ležečih policajev na območju Trat sem dobil isti odgovor, kot sem 

ga dal. Napisal sem, da je svet za preventivo to obravnaval in da dajem pobudo še enkrat, 
odgovor pa je bil takšen, da je svet za preventivo obravnaval in sprejel takšno odločitev in 
dodano, da se s postavitvijo ni strinjal tudi takratni župan Stanislav Rojko. Lepo, da se 
spomnimo na njega, ampak prosim, da se še o tem enkrat razmisli, oz. da svet za preventivo to 
ponovno obravnava.«  

2. »Odgovor na moje vprašanje glede Zdravstvenega doma G. Radgona. Dobili smo zraven dopis 
zdravstvenega doma glede selitve medicine dela, hvala. Prosil bi pa za mnenje občinskega 
vodstva; kakšno je glede morebitne selitve medicine dela, prometa in športa.«  

3. »Pobudo glede vračila sredstev KS Gornja Radgona v proračun; v odgovoru sem dobil, da se 
bo javna razsvetljava naredila. Tu ni odgovora ali lahko ta sredstva občina vrne, ali ne.«   

4. »Odgovor na moje vprašanje glede zaposlitve. Ni odgovora zakaj občani niso bili obveščeni po 
e-naslovu (ki so registrirani za prejem občinskih obvestil). Odgovoru ni priložena originalna 
objava prostega delovnega mesta na Zavodu za zaposlovanje, kjer je razvidna vrsta objave, zato 
bi prosil za dopolnitev tega odgovora.« 

 

Vprašanje: 
»Čakam sicer odgovor na vprašanje glede podjetja Elsa, ki sem ga poslal po e-pošti in je še vedno 
v roku za podajo odgovora, vseeno pa bi tukaj postavil vprašanje. Zanima me sledeče… po 
informacijah je podjetje Elsa plačalo najemnino/uporabnino ali kakorkoli občini. Prosil bi v pisni 
obliki pogodbo, katera je sklenjena s tem podjetjem in na kakšni osnovi je bila izračunana ta 
najemnina iz strani občine. Tudi cenilni zapisnik na osnovi katerega je bila izračunana tržna 
najemnina. Ali je bilo kako drugače. Prosim za obrazlago.«  
 
Županja je podala ustni odgovor na prvo pobudo g. Munde. Prebrala je določilo poslovnika o 
podajanju pisnih odgovorov na vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta iz prejšnje 
seje, ki nalaga občinski upravi, da odgovore javno objavi na spletni strani občine do naslednje seje 
občinskega sveta. Odgovori na vprašanja in pobude 6. redne seje so bili javno objavljeni (že) dne 
24. 10. 2023.  
 
Katarina HAFNER, članica občinskega sveta, je podala eno POBUDO in postavilo eno 
VPRAŠANJE: 
 

Pobuda: 
»Na 3. redni seji Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, dne 20. 4. 2023 sem podala pobudo 
glede izgradnje pločnika in razsvetljave ob regionalni cesti Podgrad – Apače v naselju Podgrad. 
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Odgovor je bil naslednji, da so izvedbeni načrti za izvedbo pločnika in javne razsvetljave bili 
dokončani že v letu 2017. Da je v mesecu decembru 2022 bilo s strani upravljalca ceste (Direkcija 
RS za infrastrukturo) izdano tudi novo soglasje za izvedbo predmetne investicije. Vendar pa bo 
investicijo možno izvesti v prihodnjih letih v skladu z razpoložljivimi finančnimi sredstvi v 
proračunu občine Gornja Radgona.  
Zanima pa me nekaj. Glede predvidenega proračuna za leto 2024 je namenjeno za investicijsko 
vzdrževanje in gradnjo občinskih cest samo 390.246 EUR. Pa še to kot razumem, je dejansko samo 
za dokončanje investicij, ki se že izvajajo, razen za novo povezovalno cesto Ob potoku – to je v 
vrednosti 29.327 EUR. Glede na to, da je za izgradnjo pločnika v Podgradu že izdelan izvedbeni 
načrt kot tudi izdano soglasje, ki je najbrž že tudi bil nek strošek, in če se bo sedaj še čakalo nekaj 
let na finančna sredstva bodo tudi ti projekti in soglasja propadla in bodo spet nastali dodatni, 
nepotrebni stroški. Če pa ne samo pločnik, pa se naj naredi tudi kolesarska pot proti Apačam (pot 
za kolesarje in pešce). Zmotilo me je namreč tudi to, da za kolesarske poti Gornja Radgona za leto 
2024 ni planirano nič sredstev. Na tej poti iz Gornje Radgone proti Apačam se namreč dnevno vozi 
zelo veliko število kolesarjev, ki pa druge opcije kot to regionalno cesto praktično nimajo; tu pa so 
izpostavljeni nevarnosti velikemu številu avtomobilov. Nasip ob reku Muri namreč ni primeren za 
vožnjo s kolesom, ker ni urejen kakor tudi ne ta novi most, ki bi naj povezoval radgonsko in apaško 
občino in te kolesarske poti. V glavnem; če se samo malo peljemo na primer proti Mariboru, smo 
priča kako se ceste modernizirajo in kako so vasi povezane s kolesarskimi potmi. Pa ne verjamem, 
da so občine Benedikt, Sveta Ana, Lenart itd. dosti bogatejše od naše občine. Torej to pomeni, da 
znajo pridobiti sredstva od države oziroma evropska sredstva, kar pa očitno mi ne znamo dovolj 
izkoristiti. Letos bi naj pridobili le 3.545 EUR?! Baje za pridobitev sredstev EU in države občina 
potrebuje projekte. Torej za naš pločnik projekti že so in soglasja tudi, torej bi se sigurno našla 
rešitev. Če ne bomo iskali rešitev in bomo proračun občine iz leta v leto zmanjševali ter se ne lotili 
novih projektov ne vem kako bodo to sprejeli občani naše občine. Prilagam tudi dopis Direkcije 
RS za infrastrukturo o prometu na našem cestnem odseku za katerega dajemo pobudo.« 
 

Vprašanje:  
»Zanima me, kdo skrbi in vzdržuje avtobusno postajo v Podgradu, ker je v katastrofalnem stanju, 
vse je polomljeno, umazano, skratka katastrofa. Res ni podobno več avtobusni postaji.«  
 
 

V tem času (ob 14.30) se je seji pridružil David ROŠKAR, član občinskega sveta. Prisotnost se je 
povečala na 19 prisotnih članic in članov občinskega sveta.  
 

Nina Elise REITER, članica občinskega sveta, je podala naslednjo POBUDO:  
»Predlagam postavitev prometnega znaka. Gre za območje državne ceste, zato prosim, da občinska 
uprava posreduje predlog za to pristojnemu uradu. In sicer, pred Zagajskim vrhom v smeri Gornje 
Radgone še vedno ni prometnega znaka za križišče prednostne in neprednostne ceste.  
Zanima me pa tudi kakšna je možnost za omejitev hitrosti na tem istem odseku, saj gre za bolj 
nepregleden del ceste.  
Prosim tudi za zamenjavo ogledala v istem delu, kjer se vozniki vključujejo na glavno cesto, saj je 
že veliko let poškodovano, vidljivost je slabša tudi zaradi ograje in klanca, zato je prav, da se 
izboljša prometna varnost.«  
 
Franc FARTEK, mag., član občinskega sveta, je podal eno POBUDO, pred tem pa opomnil 
županjo na zapisan odgovor glede preimenovanja parka, kjer piše, da bo predlog obravnavan na 
naslednji koordinaciji; da se na to ne pozabi.  
 

Pobuda:  
»Med sejami se name obrača vedno več občanov, po telefonu, po mailu in tudi osebno. Izraženo je 
nezadovoljstvo z delovanjem občinske uprave, (pavšalno povzeto) vse je tako kot prej, nič ni 
drugače, vse je ostalo enako. Pobuda je sledeča. Kar sem jaz razumel in razumem od teh ljudi, da 
kličejo in vabijo županjo in občinsko upravo na sestanke krajevnih skupnosti, na zbore občanov, 
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kjer bi se lahko mnogo bolj direktno in neposredno slišale pobude in problemi v mikrolokacijah. 
Dobro, krajevnih skupnostih je veliko, te naše večje, štiri, pobudo dajejo občani, da se naj pride do 
njih in naj se organizirajo občni zbori, da se izve direktna problematika v krajih od infrastrukture, 
do komunalnih in vseh ostalih drugih težav.«  
 
Županja je g. Farteku podala ustni odgovor. Odgovorila, da je v naši občini pet krajevnih skupnosti 
– ožjih delov občine, ki pogosto sklicujejo seje in da se kot županja in tudi podžupan redno 
udeležujeta vseh sestankov v krajevnih skupnostih, poleg tega pa se udeležuje tudi številnih 
prireditev in dogodkov, kjer je vedno priložnost srečati se z občani, ki iznesejo svoja opažanja in 
pripombe. Podan bo tudi pisni odgovor. 
 
Franc ŽIŽEK, član občinskega sveta, je podal eno POBUDO in postavil eno VPRAŠANJE: 
 

Pobuda: 
»V občini imamo dosti hiš, ki imajo dovoze kategorizirane kot gozdne ceste. Te ceste komunala 
nima podlage za vzdrževanje in ljudje nimajo urejenih dostopnih poti do hiš. Zato predlagam in 
dajem pobudo, da se uredi register teh cest in hiš, katere nimajo urejenega dostopa do hiš in 
vzdrževanja. Da jih komunala lahko vzdržuje in ima zagotovljena sredstva za to.« 
 
 

Vprašanje: 
Dokončanje cest, ki se gradijo v občini. Mislim, da časovno občinska uprava bolj sodeluje z 
izvajalci kot pa pomaga občanom, da se te ceste dokončajo. Konkretno za cesto Lokavci – še 
izvajalec firma Weindorfer do zdaj ni saniralo dostopne ceste, ki je bila za dovoz materiala. 
Vprašanje za občinsko upravo; kdaj bo to dokončano in kdaj bodo zaključna dela, ki so na tej cesti, 
izvršena?« 
 
Branko KOCBEK, član občinskega sveta, je podal dve POBUDI:  
1. »Na pobudo ljudi, ki se vozijo po lokalni cesti Plitvički Vrh – Lešane, opozarjam na potrebo 

po preveritvi zaščitne ograje. Gre za območje neposredno od lokacije magistrala in potem pred 
tem hribom, kjer je sedaj ena zaščitna preprosta, domača ograja, s katero so lastniki preprečili 
onesnaženje vodnega vira, ki je spodaj. Kljub temu pa je to na takšni lokaciji, da bi bilo po 
moje oz. na pobudo tistih, ki se tam vozijo, potrebno, da se to ogleda in postavi eno zaščitno 
ograjo. Predlagam, da si pristojni to ogledajo in se morebiti za to odločijo.«  

2. »Na delih kolesarskih poti, ki so v sami Gornji Radgoni že zgrajeni, bi bilo potrebno posvetiti 
nekoliko več skrbi čiščenju teh delov ceste. Menda bi se naj na teh delih pojavljala razbita 
steklovina in ima marsikdo tudi kakšen defekt zaradi tega. Pobuda je, da tisti, ki s tem upravlja, 
da se počistijo tudi ti deli. Opažanja so, da je na teh delih slabše počiščeno kot pa sam pločnik.« 

 

Drugih vprašanj, pobud ni bilo, zato je županja zaključila to točko in povedala, da bodo na vsa 
postavljena vprašanja in podane pobude podani pisni odgovori.  

K tč. 5: Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem načrtu 
Občine Gornja Radgona (SD OPN GR 1) (druga obravnava) 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Uvodno obrazložitev k tej točki je podala Suzana RAKUŠA, višja svetovalka v občinski upravi. 

Dodatno obrazložitev k tej točki je podala Barbara BABIČ FEKONJA, predstavnica izdelovalca 
SD OPN – ZEU d.o.o. Murska Sobota.  

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske 
javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 
Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem načrtu Občine Gornja 
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Radgona (SD OPN GR 1) – druga obravnava in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in 
sprejme v predloženi vsebini.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 
nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 
predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno  (18  navzočih, 
od tega 18 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 42:  

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Odloka o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem načrtu Občine Gornja Radgona (SD OPN GR 
1) – druga obravnava. 

K tč. 6: Odlok o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2024 (prva obravnava) 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Uvodno obrazložitev k tej točki je podala županja. Obširno obrazložitev k tej točki je podala 
Tatjana VRBANČIČ, vodja oddelka in glavna računovodkinja v občinski upravi.    

Mag. Marjan ŽULA, je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za družbene dejavnosti, ki 
glasi: »Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Odloka o proračunu Občine Gornja 
Radgona za leto 2024 - prva obravnava in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme 
v predloženi vsebini.« 

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske 
javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 
Odloka o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2024 – prva obravnava in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Aleš DOMANJKO je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in 
turizem, ki glasi: »Odbor za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem je obravnaval predlog Odloka o 
proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2024 - prva obravnava in predlaga občinskemu svetu, 
da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Dr. Suzana BRAČIČ ARCET je kot namestnica predsednika odbora podala mnenje Odbora za 
finance in premoženjska vprašanja, ki glasi: »Odbor za finance in premoženjska vprašanja je 
obravnaval predlog Odloka o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2024 - prva obravnava in 
predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi.  

Razpravljali so: Srečko ŽIŽEK, Tomaž MUNDA, županja (pojasnilo), David ROŠKAR, dr. 
Suzana BRAČIČ ARCET, županja (pojasnilo).  

Obširnejša razprava članic in članov občinskega sveta pri tej točki je zapisana za potrebe javne 
razprave proračuna in je kot taka sestavni del predloga Odloka o proračunu občine Gornja 
Radgona za leto 2024 – druga obravnava. 

Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V nadaljevanju je prebrala 
predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala predlog sklepa na 
glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato z večino glasov (18 navzočih, od tega 14 ZA 
–  0 PROTI) sprejeli naslednji 
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S K L E P,  št. 43:  

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Odloka o proračunu Občine Gornja 
Radgona za leto 2024 – prva obravnava. O predlogu proračuna se opravi javna razprava, ki 
traja 15 dni in začne teči s 27. 10. 2023 in traja do vključno 10. 11. 2023. 
 

ODMOR 

Ob 15.45 uri je županja odredila 15-minutni odmor. Seja se je nadaljevala ob 16.00 uri. Županja je 
ugotovila, da se je prisotnost članic in članov občinskega sveta spremenila, saj je bilo na seji po 
odmoru navzočih 15 članic in članov občinskega sveta. 

K tč. 7: Končno poročilo o izvedbi nadzora Zaključnega računa proračuna Občine Gornja 
Radgona za leto 2022 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podala Ines ŽELKO, namestnica predsednice Nadzornega odbora 
Občine Gornja Radgona. 

Anton ROŽMAN je kot član odbora podal mnenje Odbora za finance in premoženjska vprašanja, 
ki glasi: »Odbor za finance in premoženjska vprašanja se je seznanil s strani Nadzornega odbora 
Občine Gornja Radgona posredovanim Končnim poročilom o izvedbi nadzora Zaključnega računa 
proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2022 in ga predlaga občinskemu svetu v seznanitev.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi.  

Razpravljal je Franc FARTEK, županja je podala pojasnilo.  

Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V nadaljevanju je prebrala 
predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala predlog sklepa na 
glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato z večino glasov (16 navzočih, od tega 15 ZA 
– 1 PROTI) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 44:  

Občinski svet Občine Gornja Radgona je obravnaval in se seznanil s strani Nadzornega 
odbora Občine Gornja Radgona posredovanim Končnim poročilom o izvedbi nadzora 
Zaključnega računa proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2022. 

K tč. 8: Informacija o opravljenih aktivnostih županje med dvema sejama 

Županja je pri tej točki naštela in obrazložila najpomembnejša dogajanja, ki so se odvijala med 
prejšnjo in sedanjo sejo občinskega sveta ter podala druge aktualne informacije, in sicer o: 
- obeležitvi 100. obletnice KD Pihalni orkester Gornja Radgona in biltenu »Naših 100 let«, ki je 

bil vsem prisotnim razdeljen na mize; 
- minulih dogodkih v okviru praznovanja letošnjega občinskega praznika;  
- državnem gasilskem tekmovanju v Gornji Radgoni;   
- razstavi ob obeležitvi praznovanja 30. obletnice enotnega trga EU v Gornji Radgoni;   
- obisku delegacije iz pobratene občine Mladenovac in pripravah na obeležitev 50 let prijateljstva; 
- obisku naše delegacije v partnerskem mestu Bruchsal v Nemčiji; 
- razgovorih na ministrstvu za kohezijo in regionalni razvoj zaradi podražitve del na investicijah 

v komunalno infrastrukturo (Vodovod – sistem C);  
- razgovorih na ministrstvu za kulturo v povezavi z obnovo gradu Negova; predstavitev projekta 

obnove gradu Negova bo v mesecu novembru 2023;  
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- srečanju oz. taboru 200 otrok iz Pomurja v Gornji Radgoni, katerega je odlično organiziralo 
Planinsko društvo Gornja Radgona v večnamenski športni dvorani, z vljudnim povabilom vsem 
v dvorano, da izkoristijo številne možnosti izvajanja športnih aktivnosti in ogleda športnih 
dogodkov; 

- udeležbi na dogodku – izbor pomurskega podjetja leta 2022, kjer je podjetje Vrtnarstvo Kurbus 
iz Melov prejelo častitljivo nagrado z še enkrat podano javno čestitko ge. Simoni Kurbus in 
zaposlenim;  

- zasedanju in odličnem, tudi povezovalnem, delovanju štaba Civilne zaščite Občine Gornja 
Radgona. 

 

S tem je županja končala svoje izvajanje in ugotovila, da je dnevni red seje izčrpan. Članom in 
članicam občinskega sveta ter ostalim navzočim se je zahvalila za prisotnost in sodelovanje ter ob 
16.45  uri zaključila 7. redno sejo občinskega sveta. 

 

 
ZAPISNIK PRIPRAVILA: SEJO VODILA:  
Simona PELCL ŽUPANJA OBČINE GORNJA RADGONA 
 Urška MAUKO TUŠ 
 


